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telefòniques amb la Direcció Territorial i en Ciegsa per tal de tenir 
informació actualitzada de qualsevol novetat.

Però quina va ser la nostra sorpresa quan esta setmana mateix, 
concretament dilluns, Cristina Orient crida a unes mares dient-
los que té concertada una reunió amb el Director Territorial, 
i que invita a dues mares d’infantil i dues de primària per que 
l’acompanyen. A més també els diu que pot anar la presidenta 
de l’AMPA si vol. Davant aquesta notícia, els representants de 
l’Ajuntament i dels pares ens quedem sorpresos, ja que sent 
nosaltres els interlocutors davant la Conselleria,  no hem estat 
convocats a esta reunió per part de la Direcció Territorial, ni per 
part de ningú que l’haja convocada. Llavors, el dia següent, 
dimarts pel matí, ens apropem a les dependències dels Serveis 
Territorials per assabentar-nos de quines són les novetats que 
no ens han estat comunicades. Josep Vilar, el director territorial i 
Remedios Herrero, la subdirectora ens atenen molt amablement 
i ens ensenyen altra volta el que ja coneixíem, l’esborrany de la 
Reforma abans esmentada. Després d’un intercanvi d’informació 
i d’impressions sobre l’evolució del projecte, ens diuen que 
CIEGSA l’està redactant d’acord a la informació tècnica que li ha 
facilitat l’Ajuntament i que només estarà acabat ens el remetran. 
El que encara no està clar és el termini d’execució. Volem agrair 
des d’ací al Director Territorial, l’interés que ha demostrat des del 
principi en este tema i la gestió realitzada per la bona consecució 
del Projecte de Reforma.

A més, ens fan saber que la reunió de l’endemà no ha estat 
convocada per ells sinó que hi ha estat sol·licitada per Cristina 
Orient que anirà acompanyada d’unes mares. Ells no saben per 
que s’ha demanat eixa reunió ja que tota la informació es notifica 
puntualment a l’Ampa i a l’Ajuntament. Pensaven que la reunió 
estava sol·licitada per l’Ampa del Centre i els fem saber que no 
és així. 

Suposem que la regidora Cristina Orient va demanar la reunió 
en nom del PP de les Coves, no pot ser d’altra manera. Com 
podreu apreciar, els regidors de l’oposició, Miguel i Cristina 
continuen anant per lliure. I que no ens diguen, tal i com va fer 
Cristina davant el Director Territorial, que l’Ajuntament el que 
ha de fer es menejar-se en lloc d’estar amb els braços creuats. 
T’asseguro Cristina, que els regidors d’este equip de govern fan 
de tot menys estar amb els braços creuats, i el que hauries de 
fer és tenir una mica més de seny abans de fer determinades 
declaracions.  

Ens n’adonem Senyors Regidors de l’oposició, que han aprés 
molt bé la lliçó que un cap seu els va impartir properes les 
passades eleccions municipals: allò de la manera d’aconseguir 
vots, allò de fer favors a la gent que ho necessite, UNA MADRE 
AGRADECIDA ES UN VOTO AGRADECIDO. O ERA UN VOTO 
CAUTIVO? No recorde ben bé la diferència. Vos sona?

Per concloure, només dir que la reforma de la part vella del Centre 
no és un tema per fer política ni per utilitzar-lo en contra de ningú,  
sinó que és un problema greu que cal solucionar i eixa solució 
l’hem de buscar entre tots, ja ho hem dit massa vegades.

Al cap i a la fi, que el Conseller Font de Mora no sabera el dia 
24 de març que la documentació sol·licitada el 17 de Febrer, 
estava en Ciegsa des del dia 17 de març, no és estrany. Hem 
de comprendre que en València estaven en Falles. El que si 
considerem greu és que es vullga transmetre a l’opinió pública 
que el culpable que no es facen les obres és l’Ajuntament de les 
Coves, després de tants anys de lluita i que ningú atenguera les 
peticions i les queixes del pares i mares, durant gairebé dues 

legislatures. Eixa reforma hauria d’haver-se fet i refet fa molt de 
temps. 

L’Ajuntament continuarà al costat dels pares i mares per 
aconseguir-ho, duent a terme les gestions necessàries en la 
màxima diligència, tal i com hem estat fent fins ara. Confiem que 
la gestió realitzada des de la Direcció Territorial i la persistència 
dels pares ens porten a la consecució del fi comú en un període 
curt de temps: la reforma del nostre centre.

4/El Sr. Alcalde diu:

Esta vesprada nit hi ha hagut una baixada de pressió a l’aigua de 
les cases, l’Ajuntament s’ha ficat en contacte amb l’empresa que 
porta la gestió de l’aigua i ens ha dit que la clau de pas que dóna 
aigua al poble, estava mig tancada. 

No volem pensar que haja sigut una acció de sabotatge, per 
crear més polèmica en el tema dels pous. Ja que ja n’hi ha prou 
en la que està creant el Grup Popular en les mentires que estan 
contant, però....., això sí....., l’equip de govern de l’Ajuntament, 
farà un seguiment del dipòsit de Cambrils que dona aigua a la 
població de les Coves, Masos de la partida de Dalt i Tírig, per 
esbrinar si hi ha alguna persona que està intentant sabotejar el 
subministre d’aigua a tot el terme de les Coves.

5/El Sr. Alcalde diu:

Voldria recordar que en el passat Ple, el regidor del grup Popular 
Juan Zaragozà, va demanar la paraula abans del ple i va llegir un 
escrit on ficava en dubte la imparcialitat de la Justícia a Castelló i 
en este cas la de la Fiscalia, ja que no havia tingut en compte les 
proves que havia aportat en reiterades ocasions el Grup Popular 
de les Coves en la denúncia a la meua persona,  ni l’informe del 
Secretari.

El Sr Juan Zaragozà va dir: “Primer voldria dir que avui hem rebut 
la notificació del fiscal en la qual Jacobo Salvador no és acusat 
de cap irregularitat comesa en el tema de les factures que va fer 
a l’Ajuntament. L’informe no comenta absolutament res de les 
proves presentades ni inclús de l’informe del secretari que diu 
clarament la incompatibilitat comesa.

No podem més que dir que no volem pensar si darrere de totes 
estes sentències i informes que van en contra dels partits que no 
són del PP, i que certament s’arxiven totes, hi ha una mà negra, 


